
سرمربی اسبق تیم ملی فوتبال درباره لیگ  برتر و شرایط این 
روزهای فوتبال به صحبت پرداخت. محمد مایلی کهن یکی 
از آن افراد صاف و صادق روزگار است؛ از آنها که حرفشان را 
می زنند و آنجا که باید می گویند: »این حرف های من است؛ 
حرف های خود خودم. هیچ تغییری در آن 
ندهید. نه از کسی می ترسم، نه چیزی 
ولی بعضی ها هستند که حرف هایم را 
تغییر می دهند. دوست دارم هر چیزی 
را که خودم می گویم منتشر شود نه 
هر چیزی که باب میل دیگران است.« 
به  پرسپولیس   
سپاهان باخت تا استقلال 
3 هفته مانده به پایان 
رقابت های لیگ قهرمان 

شود. 
مگر قرار است پرسپولیس 
تا ابد قهرمان شود؟ نمی شود 
پرسپولیس  همیشه  که 
قهرمان شود. در اسپانیا 
بارسا  یا  مگر همیشه رئال 

قهرمان می شوند؟
 امسال بعداز 5 سال استقلال قهرمان لیگ برتر شد 
اما در فضای مجازی خیلی از هواداران رقیب این مساله 

را به وزیر و... ربط می دهند. 
باز می خواهند نقش یک مربی مثل فرهاد مجیدی را کم رنگ 
کنند. امسال استقلال قهرمان شد چون »تیم تر« بود. شک 
نکنید اگر مثلا پرسپولیس قهرمان می شد، می گفتند کار 
برانکو بوده است! اصلا نمی دانم چرا این حرف را می زنند. از تیم 
زمان برانکو غیر از سیدجلال و کامیابی نیا کدام بازیکنان باقی 

مانده اند؟
 اتفاقا درباره یحیی و قهرمانی های اخیر پرسپولیس 

هم خیلی ها می گویند که تیم برانکو بوده و.... 
سوال من این است. برانکو چرا در عمان موفق نشد؟ چرا این 
تیم را به جام جهانی نبرد؟ الان این حرف ها را دارند درباره فرهاد 
مجیدی هم می زنند. در کل وقتی یک تیم قهرمان می شود 

عوامل زیادی در آن قهرمانی تاثیرگذار هستند. 
 مجیدی شاگرد شما هم بوده است. چه حسی دارید 
که شاگردتان حالا در کسوت سرمربی، قهرمان لیگ 

شده است. 
من هرگز از این عنوان استفاده نمی کنم که فرهاد مجیدی یا 

هرکس دیگری شاگردم بوده است. سال ها قبل وقتی مجیدی و 
موسوی در تیم های »امید« و »بهمن« بودند به من که سرمربی 
تیم ملی بودم، گفتند فینال امیدهاست. در استان تهران و 
بین پاس و بهمن. خلاصه ما رفتیم و پس از پایان بازی فرهاد 
مجیدی را از بهمن و علی موسوی را از پاس که آن زمان سرباز 
بود به تیم ملی دعوت کردم. دقت کنید از امیدها. الان کدام مربی 
چنین کاری را می کند؟ مهدی مهدوی کیا، داریوش یزدانی، 
خداداد عزیزی، کریم باقری، سیروس دین محمدی و حتی نیما 
نکیسا. شما دروازه بان شماره یک خودت احمدرضا عابدزاده 
باشد چنین کاری را می کنی به نیما نکیسا بازی بدهی؟ اما من 

این کار را کردم. 
 خیلی از کارشناسان بر این عقیده هستند که 
نمی شود در قهرمانی استقلال به راحتی از نقش »گابریل.

پین« عبور کرد. نظر شما در این باره چیست؟
ما  من نمی گویم »گابریل.پین« نقشی نداشته است، ا
فرمانده اصلی چه کسی بوده؟ فرهاد مجیدی. حمایت های 
مدیریت همه بازیکنان، مربیان، حتی تدارکات، در موفقیت 
همه این عوامل نقش دارند. به نظرم من نقش مربی و سرمربی 
در موفقیت ها ۲۰ یا ۳۰ درصد است. من استراماچونی را مثال 
می زنم. همه می گویند که »استرا« استقلال را تغییر داد. یکی 
از تغییرات را برای من یک نفر بگوید. اگر او خیلی مربی خوبی 
بود چرا تیمش در قطر 8 تا 8 تا گل می خورد؟ باور کنید اگر 
پرسپولیس امسال قهرمان می شد همه باز می گفتند که تیم 

برانکو بوده!«

محمد مایلی کهن: 

مگر قرار است »پرسپولیس« تا ابد قهرمان شود؟

11ورزش سالپنجم
شماره1278

پنجشنبه 
1401 .02 . 29
17  شوال  19/1443 می 2022

a r m a n m e l i . i r

دیدگــــــاه
نیاز »پرسپولیس« به برد 

تیم های تراکتور و پرسپولیس در هفته بیست وهشتم 
رقابت های لیگ برتر به مصاف هم می روند. با توجه به اینکه 
فرصتی برای کسب عنوان قهرمانی باقی نمانده بازیکنان فاقد 
انگیزه لازم برای ارائه بازی همیشگی هستند و کادرفنی باید 
تلاش کند تا آنها برای حفظ رتبه دوم نمایشی مقبول ارائه 
کند. از آنجا که رقابت پرسپولیس با استقلال در مسیر کسب 
قهرمانی وجود داشت، سازمان لیگ می توانست بازی های 
پنج هفته پایانی لیگ برتر را به صورت همزمان برگزار کند، اما 
این کار صورت نگرفت و هفته قبل با برتری استقلال در خانه 
فولادخوزستان عملا انگیزه کافی از بازیکنان پرسپولیس برای 
دیدار با سپاهان گرفته شده بود، چون در صورت پیروزی هم 
جبران فاصله ۶ امتیازی در ۳ هفته بسیار سخت بود. با این 
حال برتری پرسپولیس در آن بازی جذابیت لیگ را حفظ 
می کرد. تراکتور در این فصل تغییراتی در کادرفنی خود داشته 
و نتوانسته نمایش همیشگی را ارائه کند. نوسانات زیاد این 
تیم را در خطر سقوط قرار داده بود و با آمدن »ساغلام« کمی 
نوسانات این تیم کم شد تا بدون دغدغه سقوط در هفته های 
پایانی به میدان برود. برگزاری بازی در تبریز به سود این تیم 
خواهد بود و تلاش می کند تا جایگاه بهتری را با کسب نتیجه 
مقابل پرسپولیس به دست آورد. در آن سو پرسپولیس که 
در سال های اخیر همواره مقابل تراکتور موفق بوده با آنکه 
بختی برای قهرمانی ندارد، اما برای حفظ جایگاه فعلی و اثبات 
توانایی های خود نیاز به کسب برتری دارد. سپاهان امیدوار 
است به عنوان دوم برسد و از دست دادن امتیاز در تبریز کار 
پرسپولیس را در ۲ هفته پایانی سخت تر می کند. باید گفت 
ذهن برنده مهم ترین دلیل برای موفقیت استقلال بود. وقتی 
یک تیم فاتح جامی می شود از مدیرعامل باشگاه تا تدارکات 
تیم در آن نقش دارند و هرکدام مسئولیت خود را به درستی 
انجام ندهند، کسب جام رخ نمی دهد. در این دوره از رقابت های 
لیگ برتر شاهد افت کیفی مسابقات بودیم و در سال جام جهانی 
انتظار کیفیت بهتری از معتبرترین مسابقات داخلی را داشتیم، 
ولی بازیکنان تیم ها انگیزه زیادی برای ارائه بازی های در سطح 
بالاتر نداشتند و بازی هایی که دیدیم چنگی به دل نزد. تعداد 
ملی پوشان لیگ برتری هم بیانگر این موضوع بود و سرمربی تیم 
هم از بازیکنانی استفاده می کرد که بتواند با آنها جواز حضور در 
جام جهانی را به دست آورد و هر فردی هدایت تیم ملی را قبول 
می کرد قطعا به بازیکنانی میدان می داد که با آنها نتیجه دلخواه 
را به دست آورد. چندین فصل است که شاهد حضور بازیکنان 
شاخصی نیستیم. در این دوره از دیدارهای انتخابی جام جهانی 
مهره هایی مانند مهدی طارمی، علیرضا جهانبخش، سردار 
آزمون و... بودند که با کیفیت مناسب خود صعودی دلچسب 
را رقم زدند، ولی در دوره بعدی آنها ۴ سال بزرگ تر شده اند 
و نمی توانیم در تیم های ملی امید یا جوانان جایگزین های 

مناسبی برای آنها داشته باشیم. 

تسنیم: سهیل مهدی، رئیس کمیته مسابقات سازمان لیگ 
درباره این موضوع که سخنگوی دولت اعلام کرده است مسابقات 
لیگ برتر با حضور تماشاگران برگزار می شود، اظهارداشت: ما از 
زمانی که حضور تماشاگران را روی سکوها داشتیم، تا به امروز 
مصوبات مان هیچ تغییری نکرده و حضور تماشاگران ممنوع 
نشده است. یک مصوبه از وزارت کشور با همکاری ستاد مبارزه 
با کرونا ابلاغ شد که حضور روی سکوها به این صورت باید باشد 
و تماشاگران با رعایت شرایط می توانند در ورزشگاه ها حضور 
داشته باشند. وی که مهمان برنامه تلویزیونی »سلام صبح بخیر« 
بود، ادامه داد: شاید به واسطه هیجان و اشتیاق مردم و مشکلات 
زیرساختی بعضی ورزشگاه ها بعضا یکجاهایی این شرایط رعایت 
نشد. سفیران سلامت به همین خاطر گفتند که با توجه به بهبود 
شرایط کرونا، یک مقدار پروتکل ها را بیشتر رعایت کنیم و بلیت 
الکترونیک و ۲دوز واکسن را رعایت شود و اگر کسی این شرایط 
را ندارد اجازه ورود به ورزشگاه را ندهید. این صحبت ها منجر 
به این استنباط شد که عدم حضور تماشاگران ابلاغ شده است 
در صورتی که گفته شده تماشاگران به ورزشگاه بیایند، ولی با 

رعایت ضوابط. 

فوتــــبالداخلی

ادموندبزیک
کارشناس فوتبال 

 

مربی پیشین تیم ملی فوتبال ایران در خصوص شرایط 
این تیم می گوید: ایران به بیش از یک بازی تدارکاتی نیاز 
دارد. حسین فرکی درباره بازی با کانادا گفت: هر بازی ای 
که انجام شود، دستاوردهایی برای تیم ملی خواهد داشت. 
همیشه به این مساله اعتقاد داریم چون بازی کردن بهتر از 
بازی نکردن است. وقتی شکست هم می خوریم، بهتر از این 
است که در دیدار رسمی شکست بخوریم. کانادا هم تیمی 
است که به جام جهانی صعود کرده و هر چقدر با این قبیل 
تیم ها بازی کنیم، بهتر است. او در پاسخ به این سوال که 

تیم ملی فقط یک دیدار دوستانه دارد اما رقیبان ایران تاکنون 
۴ دیدار دوستانه یا رسمی را قطعی کرده اند، افزود: حتما این 
وضعیت خوب نیست. اعتقاد ما این است که هرچه بازی های 
تدارکاتی ما بیشتر باشد، بهتر است، اما الان مشکلی بازی 
تدارکاتی داریم. مگر »کره« و »ژاپن« چکار می کنند که 
توانستند دیدارهای تدارکاتی را هماهنگ کنند؟ درست 
است که ما مشکلات داریم و نمی توانیم آنها را نادیده بگیریم. 
مشکلات و مسائل سیاسی و اقتصادی به گونه ای است که 
شاید نتوانیم مانند عربستان، کره و ژاپن بازی های تدارکاتی 

را هماهنگ کنیم. از طرفی هم یک بازی دوستانه نمی تواند 
رضایت ما را جلب کند. هرچند همین یک بازی هم بهتر از 
هیچ است. اعتقاد ما این است که باید بیشتر از این بازی کنیم. 
مربی پیشین تیم ملی فوتبال ایران درباره اینکه مسئولان 
فدراسیون فوتبال نتوانستند به وعده های خود عمل کنند، 
گفت: هیچ کاری نمی توانند بکنند. من به شما می گویم. 
به هرحال آنها از جنس این کار نیستند و فقط می خواهند 
در این سمت حضور داشته باشند. اعتقاد شخصی من این 
است که بعداز آقای صفایی فراهانی و دکتر دادکان، فوتبال 
ما سیر نزولی را طی کرده است. اگر ۳ صعود به جام جهانی 
را یک موفقیت ببینیم، دیگر اتفاقی رخ نداده و فوتبال از آن 
روز به بعد سیرنزولی در پیش گرفته و اتفاقاتی که می افتد 

کم نظیر است. 

حسین فرکی: 
 ایران بیش از یک بازی تدارکاتی می خواهد

آرمان ملی: هفته بیست وهشتم لیگ برتر که از روزگذشته 
آغاز شده، امروز در حالی به پایان می رسد که در مهم ترین دیدار 
پرسپولیس و تراکتور به مصاف هم می روند. استقلال هم پس 

از قطعی شدن قهرمانی مقابل آلومینیوم اراک قرار می گیرد.
 تراکتور و پرسپولیس 

تیم فوتبال تراکتور در هفته بیست وهفتم با تساوی برابر تیم 
ذوب آهن به روند شکست ناپذیری خود در سال جدید ادامه 
داد، اما طلسم نبردن در بازی های خارج از خانه همچنان به 
قوت خود باقی است. شاگردان »ساغلام« با کسب یک امتیاز 
برابر تیم ذوب آهن ۲۵ امتیازی شدند و فاصله خود را با تیم های 
ته جدولی حفظ کردند، اما هنوز روی کاغذ بقای سرخپوشان 
تبریزی قطعی نشده است. آنها باید ۳ امتیاز بازی با پرسپولیس 
را بگیرند تا خیالشان از ماندن در لیگ برتر فوتبال راحت شود. 
تیم فوتبال پرسپولیس هفته گذشته برابر تیم سپاهان شکست 
خورد و با اختلاف ۹ امتیازی با تیم استقلال قهرمانی را از دست 
داد. شاگردان گل محمدی به ۳ امتیاز بازی با تیم تراکتور نیاز 
مبرم دارند تا حداقل رتبه دومی را در کورس رقابت با سپاهان از 
دست ندهند. سیدجلال حسینی، وحید امیری، عیسی آل کثیر 
و محمد شریفی به علت مصدومیت قادر به همراهی پرسپولیس 
در بازی برابر تراکتور نیستند. علاوه بر این یحیی گل محمدی هم 
به علت محرومیت نمی تواند تیمش را در این بازی همراهی کند 
و از روی سکو ها نظاره گر بازی تیمش است. بازی رفت ۲ تیم با 

نتیجه ۲ بر یک به نفع تیم پرسپولیس به پایان رسید. 
 سپاهان و شهرخودرو 

محرم نویدکیا در نشست خبری پیش از بازی تیمش مقابل 
شهرخودرو اظهارکرد: بازی هایی که به نظر راحت است برای من 
مهم تر خواهند بود. برای ما مهم است که بتوانیم خوب کار کنیم. 

شهرخودرو تیم قابل احترامی است. در پنج هفته گذشته فقط 
یک باخت داشت و با شرایطی که دارند نتایج خوبی گرفتند. 
فاصله تیم ها آنقدر کم است که ممکن است با یک مسابقه یک 
تیم سقوط کند و به همین دلیل بازی بسیار مهمی است. تلاش 
می کنیم که از شانسمان برای نایب قهرمانی استفاده کنیم. روز 
سختی خواهد بود و باید تمام تلاشمان را انجام دهیم تا سه امتیاز 
بازی را بگیریم. سرمربی سپاهان در رابطه با شایعات جدایی 
امید نورافکن بیان کرد: این مسائل برای من مهم نیست. برایم 
تفاوتی ندارد که کدام بازیکن از تیم جدا می شود. همیشه گفتم 
کسانی باید اینجا باشند که تیم را دوست داشته باشند. هرکسی 
سپاهان را دوست نداشت می تواند برود. داود سیدعباسی، مربی 
شهرخودرو در نشست خبری پیش از بازی تیمش مقابل سپاهان 
اظهارکرد: سپاهان یکی از قطب های فوتبال کشورمان است و 
عجیب نیست اگر هر سال برای قهرمان بجنگند چون هوادار دارد 
و از ساختار خوبی برخوردار است. هیچکس به توانایی سپاهان 
شک ندارد و این تیم مربی خوش فکری دارد. ما به این موضوع 
اشراف داریم. برحسب وظیفه مقابل سپاهان باید بازی کنیم. با 
این حال با آمادگی کامل مقابل سپاهان بازی می کنیم. او ادامه 
داد: مشکلات زیادی داریم اما بچه ها با تمام وجودشان تلاش 
می کنند. باید از آ نها تشکر کنم که خوب کار می کنند اما اتفاقات 

داخل زمین برخلاف حرکت تیم ما بود.
 پیکان و فولاد 

مجتبی حسینی سرمربی تیم فوتبال پیکان در نشست خبری 
قبل بازی تیمش مقابل فولادخوزستان در هفته بیست وهشتم 
رقابت های لیگ برتر اظهارکرد: با یکی از باثبات ترین تیم های 
چند سال اخیر بازی داریم. کادرفنی و بازیکنان فولاد ثبات 
زیادی داشته اند که باعث شده تیمی یکدست شکل بگیرد. 

ما یک بازی سخت برابر این تیم داریم و امیدوارم نتیجه خوبی 
به دست بیاوریم. او ادامه داد: ما تمام تلاش خود را می کنیم که 
نهایت امتیاز را از سه بازی باقی مانده به دست بیاوریم. به این 
نگاه می کنیم که بازیکنانی که کمتر به بازی رسیده اند، بازی 
دهیم تا برای فصل آینده هم نگاهی به بازیکنان داشته باشیم. 
جواد نکونام در مورد مسابقه با پیکان در هفته بیست وهشتم 
لیگ برتر اظهارداشت: با تیمی سازماندهی شده و با شکل دفاعی 
خوب بازی داریم که نفوذ و عبور از این تیم سخت است، اما تمام 
تلاش مان را انجام می دهیم که این اتفاق را رقم بزنیم. مثل تمام 
بازی ها باید با تمرکز بازی کنیم و اشتباه حداقلی داشته باشیم 
و حداکثر امتیاز را بگیریم. وی افزود: ما فوتبال را حرفه ای بازی 
می کنیم اما اگر اشتباه نکنم ۲ روز قبل سایپا با شاهین شهرداری 
بوشهر در ورزشگاه دستگردی بازی کرده و قبل از آن هم سایپا 
در آن زمین تمرین کرده است. امروز هم مسابقه نساجی و هوادار 
در همین ورزشگاه برگزار می شود و فردا هم ما با پیکان در همین 
ورزشگاه بازی داریم. نمی دانم این لیگ حرفه ای است یا حرفه ای 
نیست و نباید دم از فوتبال حرفه ای بزنیم. شرایطی که در 
فوتبال مان هست اسفناک است و هر روز هم بدتر می شود و این 
شرایط را برای فوتبال ما سخت تر می کند. نکونام در مورد دلیل 
غیبتش در نشست خبری اظهارداشت: تا وقتی که برنامه ریزی 
سازمان لیگ درست حسابی نباشد چنین اتفاقی رخ می دهد. ما 
به خاطر گردو غباری که بود از اهواز به تهران آمدیم و در اینجا 
تمرین کردیم. تیم ما زمین تمرین نداشته است. به لطف یکی از 
دوستان یک زمین تمرین گرفتیم که برای بازی پیش رو آماده 
شود. هر جای تهران که باشیم بخواهیم تمرین کنیم و بروم 
سازمان لیگ و برگردم -۳ ۴ ساعت برنامه های فوتبالی مان 

عقب می افتد.
 استقلال و آلومینیوم اراک 

تیم فوتبال استقلال با برتری برابر تیم فولاد توانست ۳ هفته 
مانده به پایان لیگ برتر فوتبال بعد از ۱۰ سال قهرمان شود. 
شاگردان فرهاد مجیدی قصد دارند با برتری برابر تیم آلومینیوم 
اراک به روند شکست ناپذیری خود ادامه بدهند و رکورد تاریخی 
به ثبت برسانند. در آن طرف، تیم فوتبال آلومینیوم اراک هفته 
گذشته برابر تیم صنعت نفت آبادان به برتری دست یافت و با 
کسب ۳۴ امتیاز در رتبه نهم جدول رده بندی قرار گرفت. بازی 

رفت ۲ تیم با تساوی یک بر یک به پایان رسید. 
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باشگاه سپاهان پس از یک فصل تیمداری در 
لیگ برتر فوتسال عطای آن را به لقایش بخشید. 
»علی افضل« عضو هیات مدیره باشگاه سپاهان 

در این خصوص صحبت کرد. 
فوتسال  تیم  انحلال  خصوص  در   

سپاهان توضیح می دهید؟!
 سال گذشته در باشگاه سپاهان بحثی 
مبنی بر تیمداری در فوتسال اعلام شد که 
سعی کردیم یک تیم از بازیکنان اصفهانی 
تشکیل دهیم و در آخر فصل هم آنها نتیجه 
قابل قبولی کسب کردند. امسال نیز تیمداری 
در فوتسال توسط هیات مدیره تصویب، اما 
متاسفانه مواردی پیش آمد که گفتند تیمداری 
نکنیم؛ من نیز موافقت کردم و گفتم هرجور 

صلاح می دانید. 
 عملکرد فصل گذشته تیم را چگونه 

ارزیابی می کنید؟
 از نتایج تیم در فصل گذشته راضی هستم، 
اما برخی افراد در هیات مدیره تصمیم می گیرند 
که تیمداری کنیم یا نکنیم. برخی از آنها دوست 
ندارند در فوتسال تیمداری کنند که این مشکل 
من نیست و اگر کاری به صورت اجبار باشد 

بی فایده است. 
 تکلیف بازیکنان چه می شود؟

این بازیکنان آزاد به حساب می آیند و 
می توانند به هر تیمی خواستند اضافه شوند. 
برنامه های زیادی برای بانوان و آقایان فوتسالی 
داشتیم که تعداد زیادی از مربیان و بازیکنان 
مشغول می شدند، اما بعضی افراد تمایل ندارند 
تیم فوتسال باشد. نیاز به هزینه دارد که باید 
بودجه ای برای آن قرارداد، البته تیم فوتسالی 
که تشکیل داده بودیم هزینه زیادی نداشت، 
اما فکر می کنم این مقدار برای بعضی ها زیاد 
بود. حقیقت این است که برای ورزش اصفهان 
علاقه  خاطر  به  بعضی ها  هستم،  ناراحت 
شخصی اجازه ندادند کاری برای ورزش استان 

انجام دهیم. 

گفـــتوگـــو

سعید معروف:  
از حاشیه دور شده ام

ایسنا: ستاره والیبال ایران در مورد تغییر 
رفتار خود گفت: از حاشیه دور شده ام و بار 
روی  تیم ملی  در  که  سنگینی  مسئولیت 
دوشم بود را الان حس نمی کنم. تیم والیبال 
پیکان تهران با پیروزی ۳ بر صفر مقابل اربیل 
عراق به مرحله نیمه نهایی مسابقات قهرمانی 
باشگاه های آسیا صعود کرد. سعید معروف 
کاپیتان تیم پیکان افزود: با توجه به اینکه 
مرحله حذفی بود و حساسیت های خاص 
خود را داشت. بازی را محکم شروع کردیم. 
تیم عراق هم بهتر از چیزی که فکر می کردیم 
بازی کرد و بیشتر از حد توانشان ظاهر شدند. 
در سرویس خیلی خوب کار کرد و با توجه به 
اینکه مربی ایرانی بود و از ما شناخت داشت 
می توانست کار را برای ما سخت تر کند اما 
بازی را کنترل کردیم. او بیان کرد: در تیم ملی 
هم فشار از سمت رسانه ها و مردم وجود دارد. 
وقتی اردو شروع می شود و همه برد می خواهند، 
فشار باعث سخت ترشدن کار می شود اما الان 
احساس سبکی دارم، چند سالی از حاشیه ها 
دور بودم و توانسته ام خودم را از فضای رسانه 

دور نگه دارم. زندگی آرامی دارم.

خارجازمستطیلسبز

علی افضل: 
 برای 

 ورزش اصفهان 
ناراحتم

خــــبر
 »ژاپن« به دنبال گرفتن 

میزبانی جام ملت ها
رئیس فدراسیون فوتبال ژاپن از احتمال 
میزبانی جام ملت های آسیا ۲۰۲۳ خبر داد. 
کوزوتاشیما گفت: فدراسیون فوتبال ژاپن 
به طور غیررسمی در مورد امکان جایگزینی 
چین به عنوان میزبان جام ملت های آسیا در 
سال آینده با سران کنفدراسیون فوتبال آسیا 
در ارتباط بوده است. چین اعلام کرد از میزبانی 
جام ملت های آسیا ۲۰۲۳ انصراف داده است. 
سران دولت چین شرایط مربوط به کرونا را 
دلیل صرفنظر از میزبانی این رقابت ها اعلام 
کرده اند. هند، اندونزی، تایلند و کره جنوبی 
رقبای چین برای میزبانی از جام ملت های 
۲۰۲۳ بودند. کنفدراسیون فوتبال آسیا اعلام 
کرد که تصمیم در مورد میزبانی این مسابقات در 
زمان مناسب مشخص خواهد شد. تاشیما بدون 
اشاره به جزئیات بیشتر به روزنامه کشورش 
اظهارکرد: اگر ژاپن بتواند میزبانی کند، شکی 
نیست که بسیار هیجان انگیز خواهد بود. ژاپن 
زیرساخت های لازم برای برگزاری مسابقات 
در سال آینده را دارد. این کشور قبلا میزبانی 
مشترک جام جهانی در سال ۲۰۰۲، جام جهانی 
راگبی در سال ۲۰۱۹ و بازی های المپیک 
در سال گذشته را بر عهده داشته است. سایر 
میزبانان احتمالی این دوره از رقابت ها به جای 
چین، کشورهای قطر، عربستان سعودی و 
استرالیا هستند. قطر که اواخر امسال میزبان 
جام جهانی خواهد بود. عربستان سعودی هم 
به خاطر گرمای زیاد شاید نتواند میزبانی را 
لیا میزبان  بر عهده بگیرد در حالی که استرا
مشترک جام جهانی زنان در جولای و آگوست 
۲۰۲۳ است و به همین خاطر ممکن است گزینه 

غیرمحتمل برای میزبانی جام ملت ها باشد. 

هفته بیست وهشتم امروز به پایان می رسد 

»پرسپولیس« به دنبال حفظ نایب قهرمانی! 

      رضایتنامه
یک وبسایت بلژیکی ادعا کرد که باشگاه آنتورپ رقمی 
برای رضایتنامه علیرضا بیرانوند نمی خواهد. »پرسپولیس 
مجبور نیست مبلغی برای رضایتنامه او بپردازد اما واقعیت 
این است که خارج شدن آنتورپ از قراردادی با دستمزد بالا، 

نکته مثبتی برای این باشگاه بلژیکی محسوب می شود.«

             بهترین ماه 
 باشگاه هال سیتی به طور رسمی اعلام کرد که 
للهیارصیادمنش« عنوان بهترین بازیکن ماه را  »ا
به دست آورد. مهاجم کشورمان که در نیم فصل به لیگ 
دسته اول انگلیس رسید، در ماه آوریل نمایشی عالی 
داشت و توانست به یکی از بازیکنان مهم تیم نام گیرد.

                      حذف نام 
نام کیلیان امباپه در حالی  از فهرست بازیکنان در 
بخش فروش لباس سایت باشگاه پاری سن ژرمن حذف 
شده است که هر روز اخبار جدیدی در مورد پیشرفت 
مذاکرات او با رئال مادرید منتشر می شود. تمامی شواهد 
از ناامیدی پاری سن ژرمن نسبت به تمدید قرارداد است.

ت
شــ

سنو
عک

 باشگاه اینتر در نظر دارد خط حمله اش را با اضافه کردن 
پائولو دیبالا و تشکیل زوج آرژانتینی او و لائوتارو مارتینس 
تقویت کند. دیبالا در پایان فصل جاری بازیکن آزاد می شود و 
یوونتوس را پس از خودداری از تمدید قرارداد وی ترک خواهد 
کرد. او با اینکه چند مشتری از خارج از ایتالیا دارد، آماده سفر 
به میلان و پیوستن به نراتزوری شده است. اینتر هم تمامی 
اقدامات لازم برای خرید این بازیکن ۲8 ساله را انجام داده 
است. در حقیقت این باشگاه از چند ماه قبل که یوونتوس 
به صورت رسمی اعلام کرد قرارداد دیبالا تمدید نمی شود، با 
او وارد مذاکره شده است و مذاکرات طرفین محدود به چند 
روز قبل نمی شود. دوطرف به توافق هم دست پیدا کرده اند، 

اما اعلام رسمی این موضوع تا پایان 
فصل صورت نخواهد گرفت. گاتزتا 

مدعی است که اینتر برای دیبالا 
قراردادی ۴ ساله با حقوق 

۶ میلیون یورو در فصل به 
علاوه پاداش های جانبی 

در نظر گرفته است. این در 
حالیست که از زمان قطعی شدن 

یوونتوس،  از  دیبالا  جدایی 
تیم های دیگری از جمله آرسنال هم 
با مدیربرنامه های او تماس گرفته اند. 
دیبالا اما تمایل ندارد به تیمی ملحق 
رقابت های فصل  شود که جایی در 
آینده لیگ قهرمانان ندارد. اینتر نه تنها 
دارای این امتیاز است بلکه به سب حضور 
مارتینس، هم تیمی دیبالا در تیم ملی 
آرژانتین مقصد جذاب تری برای بازیکن 

یووه است. 

بیــنالمــلل


